
Gaspare Galasso: Priorytetem Zaniolo jest pozostanie w Romie

News - ASRoma.pl

Agent FIFA i człowiek z otoczenia Nicolo Zaniolo, Gaspare Galasso

przemówił do mikrofonów 1 Station Radio, aby porozmawiać o piłkarzu

Romy i doniesieniach transferowych. Oto jego słowa:

Zaniolo-Napoli?

- 0% szans na to, że założy koszulkę azzurrich, można to określić mianem wielkich

bzdur. Generalnie pozostaję w cieniu, nie lubię interweniować w sprawach

dotyczących przyszłości Nicolò, ale kiedy słyszę te wieści... muszę dzisiaj to zrobić,

ponieważ chcę, aby tak gorące i cenione środowisko jak w Neapolu nie miało

żadnych złudzeń. Jest 0% szans, że przeniesie się do Neapolu. Tę wiadomość można

nazwać wielką bzdurą! Zaniolo czuje się dobrze w Romie, jego priorytetem jest

pozostanie.

Zainteresowanie innych klubów?

- Oczywiście istnieje, ale są to sytuacje, które są już znane, jak na przykład to, że

podoba się Juventusowi. Nie oznacza to jednak, że odejdzie. Powtarzam: Nicolò

czuje się dobrze w Romie, znalazł wielkiego wielbiciela w Mourinho i na ten moment

nie bierze pod uwagę innego rozwiazania. Nie rozumiem, dlaczego za każdym

razem, gdy nie gra, pojawiają się głosy, że pokłócił się z trenerem lub klubem. Ten

chłopak nie może mieć problemów mięśniowych, ponieważ jego kontuzja

natychmiast zostaje ubrana w całą tę historię. 

Jaka jest przyszłość Zaniolo? Daleko od Romy?

- Nie mogę ci powiedzieć, zdecyduje piłkarz. Nie wiem dlaczego rozmawiamy o jego

przyszłości, jeśli ktoś czuje się gdzieś dobrze, to nie wiem, dlaczego o tym

rozmawiamy. Nigdy z nim nie rozmawiałem o tych rzeczach, ten temat nigdy nie

został poruszony. Powszechnie wiadomo, że istnieje zainteresowanie wielu klubów.

Juventus? Nie wiem, zainteresowanie jest wszystkim znane. Kiedy mówią z całym

przekonaniem, że było podejście Napoli, odpowiadam, że to nieprawda.
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